
Referat af ordinær generalforsamling i Lergravsvejens grundejerforening,  
mandag d. 13. marts 2023, kl. 19.00. 

1. Følgende parceller var fremmødt: 62, 41, 65, 86, 66, 82, 36, 64, 69, 44, 63, 68, 52, 56, 70 

 

2. Valg af dirigenten 

Brian Valentin, næstformand (nr. 44). 

 

Dirigenten gør opmærksom på at varsling af generalforsamling blev varslet i tide på hjemmesiden. 

Men indkaldelse samt dagsorden var ude én dag for sent. Regnskabet lå tilgængeligt på 

hjemmesiden fra 1. marts 2023. Bestyrelsen lover, at det er der styr på til generalforsamlingen i 

2024. Generalforsamlingen fortsætter 

 

3. Bestyrelsens beretning 

- Der mangler fortsat en enkelt indbetaling af kontingent. Det er nu 2 år i træk og sagen bliver 

behandlet af grundejerforeningens advokat. 

- Der bliver opsat ny transformerstationen ved siden af den gamle og den gamle nedtages af 

virksomheden Nexel. Det er på området efter nr. 29 ud mod Engdraget. 

- Der bliver også rettet skel fra Holbæk Kommune mellem Engdraget og Lergravsvej. Ingen parceller 

er berørte af dette. 

- 

   

Beretning godkendes. 

 

4. Aflæggelse af regnskab 

Regnskabet godkendes. 

 

5. Rettidigt indkomne forslag 

Ingen indkomne forslag. 

 

6. Budget fremlagt samt fastsættelse af kontingent 

Asfalt og opsparing til denne drøftes. Nr. 86 som kender til arbejdet med asfalt vil på et senere 

tidspunkt blive inviteret til at deltage i et bestyrelsesmøde, for at drøfte nuværende asfalt, 

vedligehold, reparationer og kommende asfalt. 

 

7. Valg af bestyrelsesmedlemmer 

Liss stopper som medlem af bestyrelsen.  

Viv indtræder som ny bestyrelsesmedlem og fortsætter som kasserer.  

 

Anne-Marie fortsætter som revisor 

 

Christina Kristensen fortsætter som revisorsuppleant 

 

Torben Olsen og Laila Larsen fortsætter som suppleanter til bestyrelsen. 

 

 

 

 



Referat af ordinær generalforsamling i Lergravsvejens grundejerforening,  
mandag d. 13. marts 2023, kl. 19.00. 

8. Eventuelt 

Vedligehold af vildtvoksende træer langs åen drøftes. Ligeledes bliver slidt baskenet og fodboldmål 

drøftet.  Bestyrelsen foreslår, at foreningen kan mødes og gå en tur i området for at se på de 

områder der trænger til en kærlig hånd. Det aftales at foreningen inviteres til gåtur inden 

næstkommende bestyrelsesmøde.  

Opdatering fra førstkommende bestyrelsesmøde (28. marts): Det har ikke været muligt at nå at 

indkalde til gåtur inden dette møde, hvorfor der indkaldes forud for næste bestyrelsesmøde. Se 

skriftlig indkaldelse.  

 

  


